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PROTOKÓŁ  Nr X/2015 

X sesji Rady Gminy Ryjewo z dnia 2 października  2015 roku. 

 

Sesja odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury w Ryjewie. 

Sesję rozpoczęto o godzinie 15 
00

 – zakończono o godzinie 16
20

.
    

 

X sesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył jej Pan Kazimierz Zima- Przewodniczący 

Rady Gminy. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności  zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący  Rady Gminy stwierdził prawomocność sesji.  

Na stan  15 radnych w sesji uczestniczy 13  radnych.  

Nieobecny: radny Ryszard Patzwald, radny Artur Orłowski. 

 

W sesji ponadto uczestniczyli: 

 

1. Pan Sławomir Słupczyński          - Wójt Gminy 

2. Pani Dorota Cipkowska               - Z-ca Wójta Gminy      

3. Pani  Małgorzata Zdunek             - Skarbnik Gminy 

4. Pani Małgorzata Kubic                - Sekretarz Gminy 

5. Pani Dorota Czerkies                  - Kierownik Referatu Organizacyjnego 

6. Pan Adam Mączyński                  - Kierownik GOPS w Ryjewie 

7. Pani Krystyna Łapacz                  - Radna Rady Powiatu Kwidzyńskiego 

8. Pan Andrzej Zwolak                 - Radny Rady Powiatu Kwidzyńskiego 

9. Pan Piotr Widz - Radny Sejmiku Województwa Pomorskiego 

10. Pan Sławomir Lewalski - Trener drużyny Bellator Ryjewo 

11. Drużyna Bellator Ryjewo - zwyciężczynie IV edycji turnieju Szczypiorniak na 

Orlikach” 

 

Ad.2  Ustalenie i zatwierdzenie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji.  

2. Ustalenie i przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej IX sesji Rady Gminy Ryjewo.  

4. Wręczenie nagród zwycięzcom IV edycji  krajowego turnieju „Szczypiorniak na 

Orlikach”. 

5. Informacja na temat wdrażania i przestrzegania zasad utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Ryjewo. 

6. Wybór ławnika do Sądu Rejonowego w Kwidzynie: 

a) Przyjęcie regulaminu wyboru ławnika; 

b) Wybór Komisji Skrutacyjnej; 

c) Przedstawienie informacji Zespołu do spraw zaopiniowania kandydata na ławnika; 

d) Głosowanie tajne; 

e) Ogłoszenie wyników; 



Strona 2 z 10 

 

f) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Kwidzynie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany Uchwały nr VII/43/15 Rada Gminy Ryjewo z dnia 

27 maja 2015r.w sprawie zatwierdzenia Regulaminu udzielania dofinansowania do prac 

związanych z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu nieruchomości 

położonych na obszarze Gminy Ryjewo ze środków pochodzących z dotacji 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku                     

z udziałem środków udostępnionych przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska                    

i Gospodarki Wodnej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 

Gminy Ryjewo na lata 2015 – 2019. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia 

trzeciego i kolejnego dziecka.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/17/14 Rady Gminy Ryjewo z dnia 

29 grudnia 2014 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2015.  

12. Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami.  

13. Interpelacje i zapytania radnych.  

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

15. Wolne wnioski i informacje.  

16. Zakończenie obrad.  

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej IX sesji Rady Gminy Ryjewo.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Zima poinformował, że protokół z IX sesji                  

z dnia 2 września 2015 r. wyłożony był  do wglądu w Urzędzie Gminy w Ryjewie oraz 

opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej. Przewodniczący Rady zapytał czy są 

uwagi do protokołu. Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.  Rada Gminy Ryjewo 

przyjęła jednogłośnie protokół  z  IX sesji z dnia 2 września 2015 roku. 

 

Ad.4. Wręczenie nagród zwycięzcom IV edycji  krajowego turnieju „Szczypiorniak na 

Orlikach”. 

 

Przewodniczący Rady: Jak zapewne wiecie Państwo, w ostatnim czasie odbywała się IV 

edycja turnieju gry w piłkę ręczną „Szczypiorniak na Orlikach”. Możemy z dumą pochwalić 

się tym, że zwycięstwo w tym turnieju odniosły wychowanki Zespołu Szkół w Ryjewie. 

 

Pan Sławomir Słupczyński: Jesteśmy niezmiernie dumni, że to nasze dziewczyny 

wywalczyły ten tytuł. Mamy zarazem nadzieję jak i życzymy wam tego aby większość z  was 

rozpoczęła karierę tak, jak  wasze starsze koleżanki. Wiem, że macie duże  potencjał i  jeżeli 

dalej będziecie tak ciężko pracowały jak pracujecie do tej pory, to macie szansę swoje  

późniejsze życie również  związać ze sportem, co mam nadzieje będzie wam dostarczało 

wiele satysfakcji.   

 

Pan Sławomir Lewalski:  Dziewczęta urodziły się w roku 2002,  więc  dzisiaj są w I  klasie 

gimnazjum. Przygodę ze sportem rozpoczęliśmy w klasie IV szkoły podstawowej  i wtedy w 

klasie sportowej było 19 osób. Przez te kilka lat włożyliśmy bardzo dużo pracy, by nasza 

drużyna zdobyła status zespołu, który może grać w rozgrywkach ligowych. W VI klasie  
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zakwalifikowaliśmy się do  ligowych Mistrzostw Polski. W turnieju tym udział brały 32 

zespoły.  Pierwsze meczy rozegraliśmy bardzo dobrze, niestety w trzecim meczu nasza 

najlepsza zawodniczka doznała kontuzji, która wykluczyła ją z  dalszej gry  w turnieju.  Cały 

turniej zakończyliśmy na czwarty miejscu. Już tydzień po powrocie z Mistrzostw Polski 

odbywały się finały wojewódzkie do „Szczypiorniak na orlikach”. Nie mieliśmy niestety zbyt 

wiele czasu na przygotowanie nowych elementów, ale udało się. Dziewczęta pokazały wole 

walki i determinację. Niestety zmuszeni byliśmy do rozegrania w finale meczu z naszymi 

koleżankami ze szkoły, drużyną trenowaną przez Panią Bożenę Biernat. Po eliminacjach 

wojewódzkich udaliśmy się na finał krajowy turnieju do Krakowa, gdzie z meczu na mecz 

gromiliśmy swoich przeciwników i turniej zakończyliśmy zwycięstwem. W turnieju udział 

brało 16 tyś. dzieci, a to my jesteśmy nr 1 i za to ogromne brawa dla dziewczyn.   

 

Przewodniczący Rady wraz z Wójtem Gminy wręczyli drużynie oraz trenerowi 

podziękowania oraz upominki.  

Ad.5. Informacja na temat wdrażania i przestrzegania zasad utrzymania czystości                    

i porządku na terenie Gminy Ryjewo. 

 

Pani Dorota Cipkowska: Na terenie gminy Ryjewo nadal usługi wywozu odpadów świadczy 

Przedsiębiorstwo Usług Sanitarnych z Kwidzyna. Opłaty za odpady regulowane są przez 

mieszkańców w wysokości 67%. Ilość złożonych  deklaracji z tytuły gospodarowania 

odpadami wynosi ogółem 1561 sztuk w tym 75 to deklaracje zerowe.  W roku 2015 

wystawiono 14 wezwań do złożenia deklaracji i 14 wezwań do złożenia wyjaśnień lub 

uzupełnień deklaracji. Wystawiono 666 upomnień wzywających do uregulowania należności 

z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami. Wysłano 82 tytuły wykonawcze do Urzędu 

Skarbowego w Kwidzynie. Również wielokrotnie telefonicznie przypominano lub wzywano 

dłużników do uregulowania zadłużenia.  

Ad.6. Wybór ławnika do Sądu Rejonowego w Kwidzynie: 

a) Przyjęcie regulaminu wyboru ławnika; 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt regulaminu, a następnie wobec braku uwag poddał 

pod głosowanie.  W głosowaniu jawnym, jednogłośnie,  Rada Gminy Ryjewo przyjęła 

Regulamin wyboru ławnika. Regulamin stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Regulamin  wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Kwidzynie z sesji Rady Gminy z dnia 2 

października  2015r. 

 

1. Rada Gminy dokonuje wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Kwidzynie zwykłą 

większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady,                     

w głosowaniu tajnym. 

2. Wybory przeprowadza Komisja skrutacyjna, wyłoniona spośród radnych zwykłą 

większością głosów, w liczbie 3 osób. 

3. Głosowanie odbywa się na kartach do głosowania opatrzonych pieczęcią Rada Gminy 

Ryjewo. 
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4. Na karcie do głosowania umieszczone jest nazwisko i imię kandydata oraz puste kratki              

z prawej strony nazwiska kandydata oznaczone następująco: „Za”, „Przeciw”, 

„Wstrzymuję się”. 

5. Karty do głosowania rozdaje Komisja skrutacyjna. 

6. Karty wrzuca się do urny, która powinna być usytuowana w odpowiednim miejscu tj. 

zapewniającym wymogi stawiane głosowaniu tajnemu.  

7. Za nieważne uznaje się głosy: 

- oddane na kartach do głosowania innych niż ustalone – nie opieczętowane pieczątką 

Rady Gminy Ryjewo, 

- gdy nie postawiono żadnego znaku „X” w jednej z trzech kratek: „Za”, „Przeciw”, 

„Wstrzymuję się” lub gdy postawiono znak „X” w więcej niż jednej z kratek.  

8. Z pracy Komisji skrutacyjnej sporządza się protokół, który podpisują wszyscy 

członkowie komisji.  

 

b) Wybór Komisji Skrutacyjnej; 

 

Zgłoszono następujących kandydatów, którzy wyrazili zgodę na pracę w Komisji 

Skrutacyjnej: 

1. Radny Marek Górecki – Przewodniczący 

2. Radna Barbara Wolak – członek 

3. Radny Radosław Martyka – członek  

 

c) Przedstawienie informacji Zespołu do spraw zaopiniowania kandydata na ławnika; 

 

Radna Bernadeta Łukaszewska: Zespół w składzie Bernadeta Łukaszewska – 

Przewodnicząca, Stanisław Wojtaś – członek, Piotr Kurach – członek powołany został 

Uchwałą Nr IX/52/15 Rady Gminy Ryjewo z dnia 2 września 2015 r.  w sprawie powołania 

Zespołu mającego przedstawić Radzie opinię o zgłoszonych kandydatach na ławnika do Sądu 

Rejonowego w Kwidzynie. Podczas posiedzenia Zespół zapoznał się: 

 z zapisami ustawy z dnia 27 lipca 2011 r. – Prawo o ustroju sądów powszechnych, rozdział 

7 (Dz. U. z 2015 r., poz. 1066); 

 z pismem Prezesa Sądu Okręgowego w Gdańsku;  

 ze zgłoszeniem kandydata na ławnika; 

 z informacją o kandydacie na ławnika sporządzoną przez Komendanta Wojewódzkiego 

Policji w Gdańsku  z dnia 16.07.2015 r. 

 

Zgodnie z  pismem Prezesa Sądu Okręgowego w Gdańsku z dnia 25 maja 2015r. Rada Gminy 

Ryjewo zobowiązana jest do wyboru jednego ławnika do Sadu Rejonowego w Kwidzynie. 

Podmiotami uprawnionymi do zgłaszania kandydatów na ławników byli  min. prezesi 

właściwych sądów, stowarzyszenia, inne organizacje społeczne i zawodowe lub co najmniej 

pięćdziesięciu obywateli mających czynne prawo wyborcze, zamieszkujących stale na terenie 

gminy dokonującej wyboru. Podmioty uprawnione mogły zgłaszać kandydatów na ławników 

do dnia 30 czerwca 2015r. Na ławnika wybrany może być kandydat który: 

 

1) posiada obywatelstwo polskie i korzysta z pełni praw cywilnych i obywatelskich, 

2) jest nieskazitelnego charakteru, 

3) ukończył 30 lat, 

4) jest zatrudniony, prowadzi działalność gospodarczą lub mieszka w miejscu kandydowania 

co najmniej od roku, 

5) nie przekroczył 70 lat, 
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6) jest zdolny, ze względu na stan zdrowia, do pełnienia obowiązków ławnika, 

7) posiada co najmniej wykształcenie średnie.  

Dnia 25 czerwca 2015 roku do Urzędu Gminy w Ryjewie wpłynęła kandydatura na ławnika 

do Sądu Rejonowego w Kwidzynie Pani Małgorzaty Heleny Sobczyńskiej. Zgodnie                  

z wymaganiami ustawowymi zgłoszenie to posiadało niezbędną dokumentację tzn.: 

1) kartę zgłoszeniową kandydata na ławnika z dnia 25.06.2015r.;   

2)  informację z Krajowego Rejestru Karnego dotyczącą zgłaszanej osoby z dnia 

17.06.2015r.;  

3) oświadczenie kandydata z dnia 15.06.2015 r., że nie jest prowadzone przeciwko niemu 

postępowanie o przestępstwo ścigane z oskarżenia publicznego lub przestępstwo 

skarbowe;  

4) oświadczenie kandydata z dnia 15.06.2015r., że nie jest lub nie był pozbawiony władzy 

rodzicielskiej a także, że władza rodzicielska nie została mu ograniczona ani zawieszona;  

5) zaświadczenie lekarskie z dnia 17.06.2015r. o stanie zdrowia, wystawione przez lekarza 

podstawowej opieki zdrowotnej w rozumieniu przepisów o świadczeniach opieki 

zdrowotnej finansowanych ze środków publicznych, stwierdzające brak przeciwwskazań 

do wykonywania  funkcji  ławnika;   

6) dwa zdjęcia wykonane zgodnie z wymogami stosowanymi przy składaniu wniosku                      

o wydanie dowodu osobistego. 

 

Na podstawie przedłożonych dokumentów zespół stwierdził, co następuje: 

 Kandydatem na ławnika jest Pani Małgorzata Helena Sobczyńska, której kandydatura 

poparta została przez Stowarzyszenie Pomocy Społecznej „Słoneczne Wzgórze”                   

w Ryjewie; 

 Zgłoszenie wpłynęło zgodnie z ustawowym terminem tj. w dniu 25 czerwca 2015 r.                      

i  spełnia ono wymogi formalne określone w stosownych przepisach; 

  

 

Zespół stwierdza, że zgłoszona kandydatura na ławnika spełnia wszystkie wymogi formalne 

wymienione w rozdziale 7 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. – Prawo o ustroju sądów 

powszechnych (Dz. U. z 2015 r., poz. 1066) i opiniuje ją pozytywnie.  

 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

d) Głosowanie tajne; 

 

Członkowie Komisji Skrutacyjnej rozdali radnym karty do głosowania po czym przystąpiono 

do głosowania. 

 

e) Ogłoszenie wyników; 

 

Radny Marek Górecki: Protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławnika do 

Sądów Rejonowego w Kwidzynie  sporządzony na sesji w dniu 2 października  2015 r. na 

kadencję 2016 r. - 2019 r. Komisja Skrutacyjna w składzie: Marek Górecki – 

Przewodniczący, Barbara Wolak – członek, Radosław Martyka - członek po wyjęciu kart                   

z urny i ich przeliczeniu stwierdza, co następuje: 

1. Liczba radnych Rady Gminy Ryjewo obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 13 

2. Na ławników do Sądu Rejonowego w Kwidzynie  zgłoszono kandydaturę: 

1)  Małgorzaty Heleny Sobczyńskiej 

3. Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania:  13, 
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4. Liczba kart wyjętych z urny 13 ,  

5. Liczba kart nieważnych 0, 

6. Liczba głosów oddanych na kandydata Małgorzatę Helenę Sobczyńską 

a) za wyborem kandydata na ławnika   13 głosów,  

b) przeciw wyborowi kandydata na ławnika    0 głosów, 

c) wstrzymujących się           0 głosów; 

Wobec powyższego oraz braku uwag Komisja stwierdza się, że kandydatka, Małgorzata 

Sobczyńska uzyskała więcej głosów za wyborem niż przeciw wyborowi i została wybrana na 

ławnika do Sądu Rejonowego w Kwidzynie. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokół stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

f) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Kwidzynie. 

 

Projekt uchwały  odczytał Pan Kazimierz Zima -  Przewodniczący Rady. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  13 radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za – 13, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr X/55/15 z dnia 2 października 

2015 roku w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Kwidzynie. Uchwała stanowi 

załącznik Nr 7 do protokołu.  

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kwidzyńskiemu. 

Projekt uchwały  odczytał Pan Sławomir Słupczyński -  Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  13 radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za – 13, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr X/56/15 z dnia 2 października 

2015 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 8 do protokołu.  

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany Uchwały nr VII/43/15 Rada Gminy Ryjewo              

z dnia 27 maja 2015r.w sprawie zatwierdzenia Regulaminu udzielania dofinansowania 

do prac związanych z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu 

nieruchomości położonych na obszarze Gminy Ryjewo ze środków pochodzących                     

z dotacji Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej                        

w Gdańsku z udziałem środków udostępnionych przez Narodowy Fundusz Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

 

Projekt uchwały  odczytał Pan Sławomir Słupczyński -  Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 
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W głosowaniu udział wzięło  13 radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za – 13, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr X/57/15 z dnia 2 października 

2015 roku w sprawie zmiany Uchwały nr VII/43/15 Rada Gminy Ryjewo z dnia 27 maja 

2015r.w sprawie zatwierdzenia Regulaminu udzielania dofinansowania do prac związanych z 

usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu nieruchomości położonych na obszarze 

Gminy Ryjewo ze środków pochodzących z dotacji Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku z udziałem środków udostępnionych przez 

Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Uchwała stanowi załącznik 

Nr 9 do protokołu.  

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad 

Zabytkami Gminy Ryjewo na lata 2015 – 2019. 

 

Projekt uchwały  odczytała Pani Małgorzata Kubic -  Sekretarz.  

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania 

 

W głosowaniu udział wzięło  13 radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za – 13, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr X/58/15 z dnia 2 października 

2015 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Ryjewo 

na lata 2015 – 2019. Uchwała stanowi załącznik Nr 10 do protokołu 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia jednorazowej zapomogi z tytułu 

urodzenia trzeciego i kolejnego dziecka.  

 

Projekt uchwały  odczytał Pan Adam Mączyński -  Kierownik GOPS.  

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania 

 

W głosowaniu udział wzięło  13 radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za – 13, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr X/59/15 z dnia 2 października 

2015 roku w sprawie ustanowienia jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia trzeciego                        

i kolejnego dziecka. Uchwała stanowi załącznik Nr 11 do protokołu.  

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/17/14 Rady Gminy Ryjewo       

z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2015.  

 

Projekt uchwały  odczytała Pani Małgorzata Zdunek  Skarbnik Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania 

 

W głosowaniu udział wzięło  13 radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za – 13, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr X/60/15 z dnia 2 października 

2015 roku w sprawie ustanowienia jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia trzeciego                    

i kolejnego dziecka. Uchwała stanowi załącznik Nr 12 do protokołu.  

 

Ad.12. Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami.  
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 3.09. w Malborku brałem udział w prezentacji nowych szynobusów, jakie kursują po trasie 

207 z Malborka do Grudziądza. Uczestniczyłem również w konferencji na temat 

modernizacji tej linii. 

 4.09. wspólnie z inżynierem nadzoru panem Michałem Wudarczykiem wizytowaliśmy tak 

zwaną „Kąpielnie” i ustaliliśmy, gdzie wybudowana będzie wiata, miejsce na ognisko i jak 

zniwelować teren. Niestety w związku z suszą zbiornik wodny podobnie jak wiele innych 

w naszej Gminie prawie całkowicie wysechł. Tego dnia uczestniczyłem w spotkaniu Rady 

Sołeckiej w Straszewie. 

 5.09. w Benowie odbył się VI Festiwal Smaków i dożynki sołeckie. Wszystkim, którzy 

przyczynili się do organizacji tej imprezy serdecznie dziękuję. 

 6.09. wraz z Dorotą Cipkowską, uczestniczyliśmy w dożynkach Powiatowych w Prabutach 

 7.09. Spotkałem się z wykonawcami boiska ze sztucznej murawy w sprawie odwodnienia 

skarpy. 

 8.09. uczestniczyłem w zebraniu wiejskim w Pułkowicach. 

 9.09. uczestniczyłem w zebranie wiejskie w Ryjewie.  

 10.09. odbyły się konsultacje lokalnej strategii rozwoju z osobami  niepełnosprawnymi                    

i organizacjami zajmującymi się niepełnosprawnymi. Tego dnia odbyło się zebranie 

wiejskie w Jałowcu. 

 11.09. odbyło się zebranie wiejskie w Straszewie. 

 14.09. uczestniczyłem  w spotkanie w sprawie budowy przystanku przy ulicy 

Grunwaldzkiej i utwardzeniu placu przy świetlicy wiejskiej w Trzcianie w ramach 

funduszu sołeckiego. Tego dnia odbyłem również spotkanie z Komendantem Komendy 

Powiatowej Policji w  Kwidzynie. 

 15.09. rozpoczęły się prace przy drodze wojewódzkiej nr  607 w celu rozwiązania  

problemu zalewania posesji przez studzienkę chłonną. Tego dnia uczestniczyłem również 

w zebraniu wiejskim w Benowie. 

 16.09. odbyłem spotkanie z przedstawicielem Energa - Oświetlenie na temat dowieszenia 

nowych lamp na terenie Gminy. Jeszcze w tym roku zostaną dowieszone lampy                    

w Rudnikach, Jałowcu, Straszewie i Ryjewie. Niestety w Borowym Młynie konieczne jest 

wykonanie projektu, który mam nadzieję uda się zrealizować w tym roku. Tego dnia 

odbyło się również spotkanie wójtów i burmistrzów z panem starostą w sprawie 

konsultowanego planu transportowego. Tego dnia odbyło się również spotkanie zespołu, 

który miał wyłonić ławnika sądowego. 

 17.09. uczestniczyłem w obchodach 76-tej rocznicy agresji ZSRR na Polskę połączonych       

z uroczystością odsłonięcia obelisku upamiętającego  „Żołnierzy Wyklętych” . 

 21.09. spotkałem się z Dyrektorem DPS w sprawie planowanej budowy budynku dla WTZ  

w Ryjewie. 

 22.09. odbyło się posiedzenie Zarządu WTZ w Ryjewie. 

 23.09. spotkałem się z Jacentym Ordowskim  z Zaciężnej Chorągwi Rycerskiej „Apis”                

w sprawie zorganizowania promocyjnej, cyklicznej imprezy związanej z Bitwą pod 

Trzcianą. Tego dnia odbyło się również spotkanie z projektantem oświetlenia w Borowym 

Młynie – finansowanego z funduszu sołeckiego.  

 24.09. spotkanie z firmą chcąca budować wiatraki na terenie naszej gminy w związku                  

z problemami jakie pojawiły się ze strony RDOŚ i Sanepidu. Tegoż dnia odbyło się 

również zebranie wiejskie w Watkowicach; 

 25.09. odbyło się szkolenie dla urzędników będące następstwem przygotowywanego Planu 

gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Ryjewo. w tym dniu odbyły się uroczystości 

nadania sztandaru Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Kwidzynie; 
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 26.09. na placu przy GOK w Ryjewie odbył się Piknik Zdrowotny w ramach projektu pn. 

„Równi w zdrowiu – profilaktyka i wczesne wykrywanie nowotworów oraz promocja 

zdrowia w powiecie kwidzyńskim”. Tego dnia odbyło się również „Pożegnanie Lata”. 

 28. i 29.09. odbyły się posiedzenia stałych  Komisji Rady Gminy Ryjewo na których  

omawiane były uchwały podjęte na dzisiejszej sesji; 

 29.09. odbyło się spotkanie z wykonawcą mostku w Rudnikach; 

 30.09. w Ryjewie odbyło się spotkanie wójtów i burmistrzów w sprawie opracowania 

Gminnego Planu Transportowego. Tego dnia odbyło się również spotkanie                                  

z przedstawicielami Kwidzyńskiego Parku Techologiczno – Przemysłowego na temat 

Strategii Rozwoju Gminy Ryjewo. Również tego dnia odbył się Turniej Pomorskiej Ligi 

Tenisa Stołowego Osób Niepełnosprawnych organizowany przez Stowarzyszenie Pomocy 

Społecznej i Dom Pomocy Społecznej „Słoneczne Wzgórze”.  

 01.10. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Jałowiec związane z rezygnacją                             

ze stanowiska Sołtysa Pana Krzysztofa Bednarza. Nowym Sołtysem wybrana została Pani 

Danuta Wichrowska.   

 02.10. odbyło się spotkanie komisji mającej na celu przyznanie stypendiów młodzieży                         

ze szkół ponadgimnazjalnych i studentom za wybitne wyniki w nauce. 

 

Ad.13./14. Interpelacje i zapytania radnych/ Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych.  

 

Przewodniczący Rady: Obecny jest na dzisiejszym posiedzeniu radny Sejmiku 

Województwa Pomorskiego Pan Piotr Widz, którego wizyta związana jest z naszym pismem 

dotyczącym budowy chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 608.  

 

Pan Piotr Widz: Otrzymałem od Państwa pismo dotyczące wsparcia Państwa działań 

dotyczących budowy chodnika przy ul. Podgórnej tj. przy drodze wojewódzkiej nr 608. 

Chciałbym zadeklarować swoje wsparcie. Przyznam, że interpelację otrzymałem dzisiaj i nie 

zdążyłem jeszcze skonsultować mojego pomysłu z nikim z Urzędu Marszałkowskiego, ale 

pomyślałem o takim rozwiązaniu sprawy jakie zastosowaliśmy w gminie Gniew, gdzie 

zarówno samorząd gminny jak i województwa wspólnie zrealizowali remont tej drogi. 

Województwo przekazało dokumentację i materiał do remontu drogi, natomiast gmina 

zadeklarowała, że wykona ten remont. Myślę, że Państwo również zgodziliby się na takie 

rozwiązanie tej sprawy, ale muszą sobie Państwo zdawać sprawę z tego, że o tą inwestycję 

gmina  Gniew zabiegała od kilku już lat, więc również w Państwa przypadku sprawa ta może 

nie być zrealizowana od razu.   

  

Pan Sławomir Słupczyński: Jesteśmy jak najbardziej zainteresowani takim rozwiązaniem 

tego problemu. Nadmienię, że już staraliśmy się wspólnie z województwem zrealizować to 

zadanie, niestety nic z tego nie wyszło.  Nie bez powodu to pismo wpłynęło teraz, bo jak 

dobrze wiemy samorządy w tym czasie tworzą projekty budżetu, ponadto mieszkańcy tej 

ulicy napisali apel, pod  którym wszyscy się podpisali. Mam nadzieję, że przy pomocy Pana 

jak i naszych spotkań z przedstawicielami Urzędu Marszałkowskiego, ten chodnik powstanie.  

 

Przewodniczący Rady: O problemie budowy chodnika, tak naprawdę mówimy już od bardzo 

dawna, bo pamiętam 16 lat temu jak rozpoczynałem swoja przygodę z samorządem to już 

wówczas o tym mówiliśmy. Kilka lat temu, jak już Wójt wspomniał,  mieliśmy porozumienie 

na przygotowanie dokumentacji, i  my nawet część tej dokumentacji przygotowaliśmy. 

Niestety wówczas nie doszło to do skutku. Myślę, że Urząd Marszałkowski powinie wziąć  

pod uwagę również to, że my z własnych środków od wielu już lat remontujemy                      
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i modernizujemy chodniki przy drogach wojewódzkich na ternie naszej gminy. Mamy 

świadomość, sytuacji  finansowej województwa, ale prosimy również o to by Pamiętał Pan             

i lobbował w sprawie modernizacji dróg wojewódzkich nr 602 i 525, których modernizacja 

jest wręcz konieczna. 

  

Ad.15. Wolne wnioski i informacje. 

 

Radny Zbigniew Reducha: Chciałbym w imieniu własnym oraz Nadleśniczego 

Nadleśnictwa Kwidzyn podziękować Wójtowi za udzieloną pomoc przy odkszaczaniu 

odcinka drogi  nr 55.  

 

Ad.16. Zakończenie obrad.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady  X sesji Rady 

Gminy Ryjewo. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący Rady  

Kazimierz Zima 

 


